
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБЩЕСТВЕН РЕД И СИГУРНОСТ 

П Р О Т О К О Л № 4 7  

от заседанието на Постоянната  комисия по обществен ред и сигурност, проведено 

на 22.05.2023 г. 

Днес,  22.05.2023 г. в зала 1 на Столична община се проведе редовно заседание на 

Постоянната комисия по обществен ред и сигурност. 

 

Заседанието беше открито от Веселин Милев – председател на комисията, в  12.00  

часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 6  

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. Списъкът е 

приложен към протокола.  

 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието.  

По предложения дневен ред не бяха направени предложения за изменения и 

допълнения. 

 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

Веселин Милев – за 

Карлос Контрера – за 

Борис Петров - за 

Миглена Атанасова – за 

Борислав Иванов – за 

Иван Пешев - за 

 

Заседанието по т. 1 се води от г-н Карлос Контрера. 

 

По т. 1 от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК66-4509/05.05.2023 г. относно проект 

на Наредба за реда и условията за провеждане на масови мероприятия, опазване 
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на общински имоти и вещи, предназначени за общо ползване и шума в жилищни 

сгради на територията на Столична община. 

 

Кр. Лазарова – директор на дирекция „Сигурност“ – Изготвеният проект е във връзка с 

това, че в момента наредбата за обществения ред на територията на Столична община 

се обжалва във Върховен административен съд и на първа инстанция Софийска 

административен съд отмени голяма част от наредбата, тъй като смята, че СОС няма 

компетентност по опазване на обществения ред. За да не изпаднем в ситуация, в която 

нямаме нормативна уредба, с която да регламентираме материята, която регламентира 

и към момента действащата наредба за обществения ред, си позволихме да направим 

този проект, който е пред вас. До голяма степен е същият като сега действащата 

наредба с леки изменения, избягали сме от думите „Обществен ред“, за да не изпаднем 

отново в хипотеза на бъдещо обжалване и за да не излизаме извън рамките на 

компетентност според съда. Като цяло по същество промени в регламентацията няма, 

единствено сме добавили нов текст, който регламентира изключението за провеждане 

на мероприятия между 14 и 16 ч. с използване на озвучаване, като правомощие, което 

ни дава Законът за шума в околната среда, като такива са само мероприятия на 

Държавния протокол. Другият нов момент е малко по-подробно регламентираната 

процедура по провеждане на масови мроприятия, но в същината си е същият като 

сегашния. Друго ново няма. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 5 

Против - 

Въздържали се 2 

 

Веселин Милев – за 

Карлос Контрера – въздържал се 

Борис Петров – за 

Ваня Тагарева - за 

Миглена Атанасова – за 

Борислав Иванов – въздържал се 

Иван Пешев - за 

 

По т. 2 от дневния ред: Писмо № СОА23-КЦ01-23314/08.05.2023 г. относно 

предложение за допълнение в Наредбата за обществения ред на територията на 

Столична община 

Д-р Милев – Става въпрос за вдигане на шум в апаратамент заради свирене на пиано. 

Не знам как можем да реагираме в тази ситуация. Явно дамата, която вдига шум с 

пианото, е учител и дава уроци. Предложенито е да се наемат помещения в читалища, 

за да не вдига шум. Аз не виждам какво да се направи, освен да го замерят. Или да й се 

забрани да провежда уроци в тях. 



Комисията реши да се изпрати отговор до подателя, с което да се поясни, че СОС няма 

правомощия да забранява пеене и свирене на музикални инструменти в жилищни 

сгради и компетентността относно деклариране на доходи и данъци. 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 3 от дневния ред: Жалба № СОА23-ГР94-2419/05.05.2023 г. относно шум от 

вътрешни и външни източници от два търговски обекта 

 

Д-р В. Милев – Става въпрос за тривиалните жалби от шум от климатици. Предлагам 

да го изпратим на кмета на р-н „Оборище“, както процедираме в такива ситуации. 

 

Комисията реши жалбата да се изпрати до р-н „Оборище“ по компетентност. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 4 от дневния ред: Разни. 

 

1. Писмо № СОА22-ВК66-14221/1/19.04.2023 г. 

 

Д-р Милев – Имам отговор от г-жа Кр. Лазарова във връзка с видеонаблюдението на ул. 

Кукуш. Трасе има, пари няма.  

 

К. Контрера – Предлагам, след като проектът е готов технически и има възможност да 

се изпълни, имаме сключен договор, да го изпратим на вниманието на комисията по 

финанси с препоръка за включване в капиталовата програма, който ще се гледа утре на 

комисия, а в четвъртък на сесия. Така или иначе в самия проект на капиталовата 

програма има два обекта от стари преписки, които са включени. Сумата не е голяма – 

56 000. Да го предложим. 

 



Кр. Лазарова – Няма преходни остатъци в бюджета, нямаме бюджет в момента, 

приключват се само започнали договори. Всичко, което е трябвало да бъде направено, е 

изпълнено. 

 

Комисията реши да се изпрати писмо до Д. Барбалов и до ПК по ФБ с предложение за 

включване на обекта в капиталовата програма на Столична община. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

Поради изчерпване на дневния ред Веселин Милев закри заседанието в 12.15 часа. 

Протоколът е изготвен на 23.05.2023 г. 

 

Изготвил: 

Б. Цонева-главен 

експерт 

  

 

 

Председател на постоянната 

комисия по обществен ред и 

сигурност 
Веселин Милев 

 (п) 

Заместник - председател на 

постоянната комисия по 

обществен ред и сигурност 
Карлос Контрера  

(п) 
 


